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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért titkolja a kormány, hogy mennyi volt 2022-ben a
parlagfű-allergia elleni gyógyszerek árához nyújtott TB támogatás összege?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

Korábban többször fordultam írásbeli kérdésben a kormányhoz a magyarországi parlagfű-
allergiások ügyében, ugyanakkor a legutóbbi, K/3589. számú írásbeli kérdésemre adott válaszból 
sem derült ki, hogy mennyi volt 2022-ben a parlagfű-allergia elleni gyógyszerek árához nyújtott TB
támogatás összege.

 Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 „Az állami szervek kötelesek a képviselőket megbízatásuk ellátásában támogatni, és részükre a 
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”

Tekintettel az elmondottakra, az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:
 Miért titkolja a kormány, hogy mennyi volt 2022-ben a parlagfű-allergia elleni gyógyszerek 
árához nyújtott TB támogatás összege?

Megtisztelő válaszát köszönöm!

 Budapest, 2023. szeptember 6.
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